
UMEÅ PASTORAT PROTOKOLL 1 

 

Kyrkorådet 2024-12-16 
 

Justerandes sign. 

 

  

  

 

 

Plats och tid: Paviljongen, prästgården, klockan 17.30-18.30. 

 

Beslutande: Levi Bergström  

Lars-Gunnar Frisk 

Astrid Wolff Feychting  

Roland Samuelsson  

Karina Sjögren (ersätter Lena Maria Nilsson) 

Birgitta Bernspång 

Stefan Eriksson  

Annika Vikström  

Maria Karlsson 

Elisabeth Lindahl 

Lena Fagéus, kyrkoherde 

 

Ersättare: Åsa Linghult 

  

 

Övriga deltagande:  Eva Salander, bitr kyrkogårdschef §§ 77-80 

Helena Drugge, kanslichef 

Sonja Nilsson, sekreterare 

 

Utses att justera: Lars-Gunnar Frisk 

 

Justeringens plats och tid: Umeå den dag som framgår av vår elektroniska underskrift. 

 

Paragrafer: 77-85 

 

 

 

Elektroniska underskrifter av:   Sekreterare Sonja Nilsson 

Ordförande  Levi Bergström 

Justerande  Lars-Gunnar Frisk 

 

 

 

 

 

 

 

 

ANSLAG / BEVIS 

Protokollet är justerat. Justering tillkännagiven genom anslag. 

Datum för anslags uppsättande: 2024-12-19 Datum för anslags nedtagande: 2025-01-10 

Förvaringsplats för protokollet: Pastoratskansliet, Östra Esplanaden 9, Umeå 

Underskrift:        

 

Comfact Signature Referensnummer: 176640SE



UMEÅ PASTORAT PROTOKOLL 2 

 

Kyrkorådet 2024-12-16 
 

Justerandes sign. 

 

  

  

 

 

 § 77 

Inledning 

 

En parentation hölls över Sture Eriksson, ersättare i kyrkorådet, som avlidit. 

 

Kyrkorådet sjöng psalm 421 och kyrkoherde Lena Fagéus höll därefter en 

inledning med textläsning och bön. 

------- 

 

  

§ 78 

Val av justerare 

 

 

Kyrkorådet beslutade  

 

att välja Lars-Gunnar Frisk som justerare. 

------- 

 

  

§ 79 

Fastställande av dagordningen 

 

 

Kyrkorådet beslutade  

 

att fastställa dagordningen. 

------- 

 

  

§ 80 

Rapport från kyrkogårdsförvaltningen 

 

Biträdande kyrkogårdschef Eva Salander gav en uppdatering kring projektet 

”Nytt krematorium”. 

 

Enligt tidplan pågår parallelluppdraget från mitten av december till mitten 

av februari 2025. Uppdraget inleds med ett startmöte 17 december på 

Röbäcks kyrkogård tillsammans med utvalda arkitekter, kyrkogårdspersonal 

samt personal från Mana projektbyrå. 

 

Samrådsmöte med Länsstyrelsen och Umeå kommun, samt en 

naturvärdesinventering är genomförd.  

 

Information kring projektet läggs upp på hemsidan: 

www.svenskakyrkan.se/umea/nyheter/umeas-nya-krematorium 
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UMEÅ PASTORAT PROTOKOLL 3 

 

Kyrkorådet 2024-12-16 
 

Justerandes sign. 

 

  

  

 

 

Ordförande lämnade ordet fritt och samtal fördes. 

 

Kyrkorådet noterade rapporten. 

------- 

 

  

§ 81 

Pastoratsgemensam plan för verksamhet och ekonomi 2025 

 

I juni gick arbetsutskottet igenom förslaget till plan för pastoratsgemensam 

verksamhet och ekonomi 2025. Arbetsutskottet diskuterade 2024-11-04, 

eventuella kompletteringar av planen. 

 

Arbetsutskottet gick igenom kompletteringar i planen för verksamhet och 

ekonomi 2025 vid sammanträdet 2024-12-02.  

 

Arbetsutskottet beslutade 2024-12-02, att föreslå kyrkorådet anta föreslagen 

pastoratsgemensam plan för verksamhet och ekonomi 2025. 

 

Kyrkoherden redogjorde vid kyrkorådets sammanträde 2024-12-16 för 

pastoratsgemensam plan för verksamhet och ekonomi 2025.  

 

 

Kyrkorådet beslutade 

 

att fastställa pastoratsgemensam plan för verksamhet och ekonomi 

2025 enligt bilaga. 

------- 

 

  

§ 82 

Riktlinjer för bönhusbidrag 

 

Några av pastoratets församlingar bedriver viss verksamhet i ett antal 

bönhus inom pastoratet. Bönhusföreningarna erhåller ett bidrag för 

verksamheten enligt riktlinjer som fastställdes av kyrkorådet 2017-10-24, § 

77. 

 

Några mindre justeringar föreslås av riktlinjerna för bönhusbidrag. 

 

Umeå pastorat betalar därutöver driftkostnaderna för Innertavle 

Missionshus, där Ålidhems församling bedriver verksamhet regelbundet. 

Efter att tidigare avtal med föreningen upphört beslutade kyrkorådet 2017-

10-24, § 77, att upprätta ett nytt avtal gällande driftkostnader för 

missionshuset i Innertavle. Avtalet gäller sedan 2018 med nio månaders 

uppsägningstid. 
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UMEÅ PASTORAT PROTOKOLL 4 

 

Kyrkorådet 2024-12-16 
 

Justerandes sign. 

 

  

  

 

 

Arbetsutskottet beslutade 2024-04-08, § 44, att uppdra till kyrkoherden att 

göra en översyn av riktlinjerna för tillfällig förhyrning av bönhus och 

återkomma till arbetsutskottet med ett förslag. 

 

Förslag till reviderade riktlinjer för bönhusbidrag presenterades vid 

arbetsutskottets sammanträde 2024-11-04.  

 

Arbetsutskottet beslutade 2024-11-04, att uppdra till kyrkoherden att 

undersöka användandegraden av Innertavle bönhus.  

 

Kanslichef Helena Drugge redogjorde vid arbetsutskottets sammanträde 

2024-12-02, för Ålidhems församlings användning av Innertavle bönhus. 

Arbetsutskottet föreslår att samma riktlinjer gäller för samtliga bönhus inom 

pastoratet. 

 

Arbetsutskottet beslutade 2024-12-02, att föreslå kyrkorådet de nya 

riktlinjerna för bönhusbidrag enligt bilaga, att uppdra till kyrkoherden att 

säga upp driftavtalet med EFS missionsförening i Innertavle. 

 

Kyrkorådets ordförande föredrog förslaget till nya riktlinjer.  

 

 

Kyrkorådet beslutade 

 

att fastställa nya riktlinjer för bönhusbidrag enligt bilaga. 

-------- 

 

  

§ 83 

Rapporter 

 

Kyrkoherden rapporterade 

Kyrkoherde Lena Fagéus rapporterade om öppet informationsmöte 15 

december i Umeå stads kyrka angående kommande renovering och ny 

färgsättning av kyrkorummet. Vid mötet deltog intresserade församlingsbor. 

Projektet Teo talks har fått erbjudande om att arrangera en egen scen under 

bokmässan i Göteborg 2026.  

 

Förtroendevalda rapporterar 

Ordförande Levi Bergström rapporterade om att radio P4 Västerbotten hade 

ett inslag under föregående söndag gällande renoveringen i stadskyrkan.  

Med anledning av Sture Erikssons bortgång har från kyrkorådet, en blomma 

lämnats till änkan samt en minnesgåva lämnats till EFS mission. 

 

Ledamot Karina Sjögren rapporterade om Umeå stads församlingsråds 

kommande julmiddag.  
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Kyrkorådet 2024-12-16 
 

Justerandes sign. 

 

  

  

 

 

Rapport från samarbetskyrkokommittéerna  

Ledamot Astrid Wolff Feychting rapporterade från kommittén i 

Carlskyrkan. Lena Jonsson fortsätter ett tag till som arbetsledare. Styrelsen 

arbetar med att inventera vad samtliga ideella arbetar med för att skapa en 

helhetsbild över alla aktiviteter. Kommittén efterfrågar det tidigare utlysta 

mötet med presidierna i januari/februari 2025. Till svar meddelas att mötet 

blivit inställt. 

 

Ledamot Birgitta Bernspång rapporterade från kommittén i 

Ersmarkskyrkan. Återinvigningen av kyrkorummet var fin med mycket 

musik och fest. Många bybor deltog i återinvigningen. Kommittén 

samtalade om samarbetskyrkoavtalet vid senaste sammanträdet.  

 

Ledamöterna Stefan Eriksson och Elisabeth Lindahl rapporterade från 

kommittén i Grisbackakyrkan. Senaste mötet innehöll samtal om att kyrkan 

inte har någon präst i dagsläget och att man upplever att Umeå 

landsförsamling ligger lågt p.g.a. avsaknaden av församlingsherde. 

Prästrekrytering startar i början av nästa år.  

-------- 

 

  

§ 84 

Delgivningar 

 

a) Tavelsjö församlingsråd 241114 

b) Umeå lands församlingsråd 241114 

c) Umeå Maria församlingsråd 241119 

d) Umeå stads församlingsråd 241119 

e) Arbetsutskottet 241202 

 

   

Kyrkorådet beslutade 

 

att lägga delgivningarna till handlingarna. 

--------- 

  

§ 85 

Barnkonsekvensanalys 

 

Kyrkorådet bedömde att inget av besluten som fattades vid dagens 

sammanträde får konsekvenser för barn. 

------- 
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Detta dokument har undertecknats med avancerade elektroniska
underskrifter:
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